
 

Generalforsamling 2014. 

Referat fra Jern-Ladies generalforsamling, lørdag den 4. oktober 2014. 

Dagsorden: 

Valg af ordstyrer. 

Susan Damholt modtog valget som ordstyrer. 

Formandens beretning. 

Dorit Jensen berettede om året der gik. 

Beretningen godkendt uden bemærkninger. 

Regnskab. 

Anne-Grethe Madsen gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 

Ønsker man flere detaljer kan man kontakte Anne-Grethe Madsen. 

Fastsættelse af kontingent for 2015. 

Kontingent for 2015 uændret – kr. 375,-. 

Indkomne forslag. 

1) Klubmesteren af Jern Ladies bør vælges ud fra den, som har vundet flest matcher i sæsonen og ikke 

ud fra den som har vundet de 5 slagspils matcher. Bestyrelsen fik mandat til at gå videre med 

forslaget  - Forslaget blev vedtaget. 

2) Årlig udflugt kunne eventuelt være Grundlovsdag – Bestyrelsen går videre med planlægning – 

forslaget blev vedtaget 

3) Regulering af EDS til hver match – alle bliver reguleret hver gang – Susanne fra kontoret har 

accepteret at indberette alle scorekortene. Bestyrelsen fik mandat til at arbejde videre med 

forslaget.  Ved afstemning var der 10 stemmer imod og 30  for forslaget – Forslaget blev vedtaget. 

4) Vedtægter skal ændres således, at der ikke fremgår navne på bestyrelsen – Forslaget blev vedtaget. 

Valg til bestyrelsen. 

Forslag til bestyrelsesmedlemmer: 

Helle Rasmussen og Bente Grønbjerg blev foreslået til bestyrelsen og valgt 

Afgående bestyrelse: Marianne Nielsen og Dorit Jensen.  

☺ tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer! 



Valg af suppleant. 

Bente Torbensen blev foreslået og valgt 

Valg af revisor. 

Hanne Lauridsen blev foreslået og  genvalgt 

Eventuelt. 

Intet. 

Tak for sæsonen 2014 

Referent: Alice Hollænder 


